

第五届世界大学生围棋锦标赛合作需求

世界大学生围棋联合会 (International University WEICHI Federation Limited) 将于 2018 年 7 月 7-13 日举行第五届世界大学生围棋锦标赛。

世界大学生围棋联合会注册地为中国香港 ,以推动世界各地大学生围棋运动发展 ,增进大学生之间交流和友谊为宗旨。联合会每年举办一届世界大学生围棋锦标赛 ,深受世界各地大学生围棋爱好者的欢迎 ,并在国际棋坛有重大影响。

联合会希望与澳大利亚一所大学合作举办此届赛事 ,要点如下 :

1、比赛将于 2018 年 7 月 7 至 13 日举行。主体活动为开幕式、对局比赛、围棋世界冠军指导棋、颁奖仪式和旅游观光等。

2、作为主办方的世界大学生围棋联合会将承担全部比赛经费。

3、我会对合作贵校的主要需求 :

1) 贵校列名协办单位 ,贵校校长参加组委会 ,出席开幕式和颁奖仪式并讲话。

2) 合作学校提供比赛和活动场地 (60 桌对局) ,并在学校宿舍 (70 间)、餐饮 (150 人) 等方面给予优惠。

3) 组织 6 名爱好围棋的大学生志愿者 ,并邀请贵校学生在开幕式和颁奖仪式上表演才艺节目。

主办方有幸与贵校合作 ,相信一定可以办出一届精彩的体育比赛 ,以服务于学生 ,并推动世界大学生围棋运动的发展。

Collaboration Requirements for the Fifth World University Go Tournament Held in Australia

International University WEICHI Federation Limited (IUWF) plans to organize and host the Fifth World University Go tournament in July, 2018.

International University WEICHI Federation (IUWF) is a non-profit WEICHI organization that founded officially in Hong Kong in April 2013. It is to promote and popularize the GO game among universities worldwide, to advance linkage and communication among university students who are GO game lovers.

Mr. Ing Ming-Hao is the first president of IUWF.

IUWF successfully organized the first World University Go tournament in 2014 (Collaborated with The Chinese University of Hong Kong) and the second one in 2015 (Collaborated with National Tsing Hua University). The third one will be held in Canada this year and collaborated with University of Toronto. Those tournaments are very popular and loved by the Go players from the universities in the world.

IUWF would like to invite one university in Australia for collaboration on hosting the Fourth World University Go tournament. Here are some instructions and requirements.

1. The tournament will be held from July 7 to July 13, in 2018.
2. The major events include Opening Ceremony, Go competition, Go playing with world Champion, Award Ceremony, Touring etc.
3. Major requirements for the university collaborator:
 - (1) The university will be honored and propagated as co-organizer. The leaders or administrators from the university join the Organizing Committees and will be present in the Opening and Award ceremonies.
 - (2) The university provides places for Go Competition events (60 tables for Go players). The proper discounts are applicable for the accommodation in the dorm (70 rooms) and dining (150 persons).
 - (3) The university recruits 8 college student volunteers who love to play Go. The University invites its own students for talent show in the Opening and Award ceremonies.

IUWF (Sponsor) is pleased to collaborate with the University (co-organizer) for the Fifth World University Go tournament that will benefit the college student Go players and promote the development of Go in the universities around the world.